

國立嘉義大學徵聘專任教師啟事

聘用單位	農學院木質材料與設計學系
擬聘職稱及名額	專任助理教授(含)以上教師 1 名
起聘日期	110 年 8 月 1 日(須完成本校聘任程序)
學歷	(具木材物理相關領域之國內、外大學)博士學位
專長條件	<p>1. 具有博士學位，且應具備下列條件之一，並附佐證資料：</p> <p>(1)大專以上學校全職教學經驗 2 年以上，並至少有一篇<u>木材物理相關 SCI 或 SSCI 著作</u>。</p> <p>(2)博士後研究全職工作經驗 2 年以上，並至少有一篇<u>木材物理相關 SCI 或 SSCI 著作</u>。</p> <p>(3)木質材料相關領域業界全職工作經驗 2 年以上【「業界全職工作經驗」不含第(1)款大專以上學校全職教學經驗及第(2)款博士後研究全職工作經驗】。</p> <p>(4)在國內外學術專業領域具有卓越成就、具體特殊事蹟者。</p> <p><u>註：</u></p> <p>①上述第(1)款至第(3)款條件之年資採計期間，係自取得博士學位後至應聘日止。</p> <p>②上述第(1)款至第(2)款條件之一篇 <u>SCI 或 SSCI 著作</u>，得列入博士學位取得前三年起至收件截止日之著作。</p> <p>③代表作如為合著之期刊論文，應為第一作者或通訊作者，如為合著專書應載明其貢獻度。</p> <p>2. 如無國外博士學位或國外博士後研究經歷 1 年以上者，須檢附外語能力檢定證書。</p> <p>3. 應具外語授課能力。</p> <p>4. 具木材物理性質、木材力學、木材組織與鑑別專長者尤佳。</p> <p>5. 近 5 年內參與教育部、科技部或政府單位之產學合作或研究計畫者尤佳。</p>
應檢附資料	<p>1. 履歷表及自傳。</p> <p>2. 學經歷證件影本。(持國外學校學位證書、成績證明、經歷等證件，須經我國駐外使領館、代表處、辦事處或其他經外交部授權機構驗證，並附內政部入出國及移民署核發之個人入出境紀錄。)</p> <p>3. 取得前一等級教師資格後之著作及論文目錄一覽表(請依本校人事室/表單下載/類別:教師聘任及升等/新聘教師提送教評審查相關表件網頁項下下載之格式繕打)、著作抽印本或影印本(含博士論文)。</p> <p>4. 2 封以上推薦信。</p> <p>5. 5 年內著作抽印本。</p> <p>6. 博、碩士歷年成績單。</p> <p>7. 相關證照影本。</p> <p>8. 教師證書影本(未具教師證書者免附)。</p> <p>9. 可任教之課程名稱一覽表與課程授課大綱。(且可任教①木材物理學(含實驗)、②木材膠合、③工業統計學、④氣壓控制、⑤試驗設計與分析(碩)尤佳)</p> <p>10. 研究方向及領域說明。</p>

	11. 其他有助審查資料。 ※所寄資料請依序排列，並自留底稿，恕不退件。
收件截止日	109 年 10 月 12 日(以郵戳為憑)
收件地址	「600 嘉義市學府路 300 號農學院木質材料與設計學系 收」 信封請註明「應徵教職」，並以掛號寄出。
聯絡方式及 聯絡人	電話：05-2717490 傳真：05-2717497 E-mail：fps@mail.ncyu.edu.tw 聯絡人：夏滄琪主任
備註	1. 本校得不足額錄取。 2. 論文宣讀可以適量英文發表為原則。

國立嘉義大學徵聘專任教師啟事-外語能力標準表

外語能力檢 定證書成績 標準	<ol style="list-style-type: none">1、英語能力：托福-網路測驗 71 分以上、IELTS 5.5 分以上、多益 750 分以上。2、日語能力：日文檢定二級以上。3、與前述標準程度相當之其它外語。
----------------------	--

The Department of Wood Based Materials and Design of National Chiayi University has a full-time faculty position open for the Fall semester of 2021.

Open Faculty Position for :

Wood physics or their related fields

1. One faculty position (assistant professor or higher) is available in the Department of Wood Based Materials and Design, National Chiayi University for teaching and research. Ideal candidates should have a Ph.D. degree in Wood physics. The candidate who reach one of the following conditions after receiving the Ph.D. with domestic and/or foreign universities in the field of wood physics are welcome to apply : 1)being a full-time assistant professor or higher position with two years teaching experiences,2) full-time postdoctoral fellow with two years work experience,3) With full-time work experience in wood Materials related industry for two years.

In addition, candidates(1)and (2) should have at least one wood physics-related SCI or SSCI research papers published. The candidates who are able to teach in English are preferred.

2. Documents required for application include:

- (1) Biography and autobiography.

- (2) A copy of the study experience document. (foreign school degree certificates, certificates of achievement, experience and other documents shall be verified by our embassies and consulates abroad, representative offices, offices or other authorized institutions authorized by the Ministry of Foreign Affairs, and shall be accompanied by the records of the entry and exit of individuals issued by the Ministry of the Interior and the Immigration Department.)

- (3) A list of works and papers catalogues after obtaining the qualification of the previous level teachers (please click on the school's personnel room / Form Download / Category: Teacher Appointments and Promotions / Newly hired teachers to send teachers to review the relevant form page downloaded format). Reprint or copy of publications. (including doctoral thesis).

- (4) At least two recommendation letters.

- (5) A printed copy of the work within 5 years.

- (6) Transcripts over the years of Ph.D. and Master's.

- (7) The relevant license copy.

- (8) A copy of the teacher's certificate (no teacher's certificate is exempt).

- (9) A list of course names and course syllabus that can be taught. (and can teach), 1) wood physics (including experiments), 2) wood glue, 3) industrial statistics, 4) wood physics related courses.

- (10) Description of the research direction and areas.

- (11)Other information that would facilitate the review.

Please arrange the information sent in order and leave the manuscript without returning.

3. The deadline for receiving all submitted documents is at 5.00 p.m, October 12, 2020. The required materials should be sent to the Department Head Prof. Tsang-Chyi Shiah, Department of Wood Based Materials and Design, National Chiayi University, 300 Syuefu Rd., Chiayi City 60004, Taiwan, R.O.C. Please notify "Faculty Position Application" on the

envelope. All submitted materials are welcome to be scanned and saved as PDF files for sending through email to Department head. The materials received will not be returned after the recruiting process. For any further details, please contact Department Head Associate Prof. Shiah via Tel: +886-5-2717490, Fax: +886-5-2717497 or E-mail: tcshiah@mail.ncyu.edu.tw.

4. (1) The department is allow not admitted in full.
- (2) Oral presentation moderately in English are preferred.

National Chiayi University Recruitment of Full-Time Teachers

– Standard Table for **Foreign Language Competence**.

Foreign language ability verification certificate performance standards.	1.English proficiency: TOEFL - Network Test 71 or above,IELTS 5.5 or above, TOEIC scores above 750. 2.Japanese ability: Japanese verification of level 2 or above. 3.Other foreign languages that are comparable to the above standards.
---	---